
Jernbaneveien 11 (Stabekktunet 
barnehage) - underveismøte 
28.09.2022
Reguleringssjef Kjell Seberg

Saksbehandler Roar Askeland og medhjelper Kaspar L. Sandaker



Agenda

Presentasjon av deltakerne
Presentasjon av 
plangrep/mulighetsvurdering
Kommunens tilbakemelding



Forhistorie – forberedelser

Samordningsmøte med relevante fagområder 29.11.2021
Oppstartsmøte 15.12.2021
Befaring 17.12.2021
Ny uttalelse fra Vei og trafikk 16.09.2022
Kommunalsjefens fagforum 19.09.2022
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Gjeldende 
områderegulering



Mange planbestemmelser 

i områdereguleringen har 

betydning for kommende 

detaljreguleringer.



Uttalelser fra Vei og trafikk

Vil ikke tillate flere avkjørsler/atkomstveier inntil hverandre. Atkomst 
må samles med atkomst til Gamle Drammensvei 44. 
Regulert vendehammer ved Jernbaneveien 15 og 35 bør opparbeides.
Foreslått vendehammer ved Jernbaneveien 39 må vises 
tydeligere/mer detaljert på situasjonsplan.  
Regulert fortau langs Jernbaneveien bør opparbeides iht. 
områdereguleringen.



Kommunens samlede tilbakemelding I
Valg av konsept vurderes fornuftig å jobbe videre med.
Byggelinjer fra volum mot sør er ikke viktig. 
Førsteetasjer er viktige. Lag mindre forhager rundt, spesielt der det 
er mindre sol mot sør og nord. 
Byggegrense mot sør bør opprettholdes for å skape romsligere 
forhager. 
Se på muligheten for å skyve bygningskroppen lenger øst for å få et 
større sammenhengende felles uteareal mot vest. 
Det bør ikke være en likesidet bygning hvor alle sider er identiske. 



Kommunens samlede tilbakemelding II
Atkomsten bør samlokaliseres med naboeiendommen i nord. Det kan legges opp til «shared 

space» sammen med byrommet. Atkomsten må innpasses godt i tverraksen/byrommet. 

Det må bli gode overganger mellom atkomstvei og planlagt tverrakse/byrom. Det må ikke 

skapes en sjakt og barriere.

Det bør vurderes innkjørsel til garasjekjeller direkte i bygg i stedet for utvendig rampe. 

Viktig å ha god dialog med naboer, spesielt naboene i nord (Gamle Drammensvei 44). 

Bruk av arealet som er regulert til tverrakse #4 må undersøkes. Hvem har rettigheter og 

hvem bruker arealet til parkering?

Tidligere referat fra oppstartsmøte



Generell informasjon
Underveismøte er en gebyrlagt tjeneste, jf. gjeldende gebyrregulativ.

https://www.baerum.kommune.no/tjenester/plan-bygg-og-geodata/gebyrer/

